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Protokół Nr 7/2022 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

odbytego w dniu 24 maja 2022 roku 

 

Obecni wg załączonej listy. Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 1200.  

Miejsce posiedzenia:. Biuro Rady Miejskie Białogard (pokój Nr 253 –  I piętro). 
    

Tematyka Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia komisji, w tym przyjęcie protokołu nr 5 i nr 6 z posiedzenia komisji.  

2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał na XLVI Sesję Rady  Miejskiej. 

3. Sprawy różne. 

4. Zamknięcie posiedzenia. 
  

Ad 1 

Posiedzenie otworzył i prowadził przewodniczący komisji – Mariusz Smoliński. Przywitał  

Panią Burmistrz, Prezesa RWiK Sp. z o.o. , Sekretarza Miasta oraz członków komisji. 

Wszyscy członkowie komisji porządek posiedzenia wraz z materiałami otrzymali 

elektronicznie i na piśmie. Zapytał, czy są jakieś pytania bądź uwagi do porządku posiedzenia, 

jeżeli nie ma to przystępujemy do jego realizacji. Zapytał, czy członkowie komisji chcą 

zajmować się sprawami, które są w porządku sesji. 

Przewodniczący komisji – powiedział, że wobec powyższego przystępujemy do jego 

realizacji. Jest do przyjęcia protokół nr 5 i 6 z poprzednich posiedzeń komisji. Zapytał, czy są 

jakieś uwagi do w/w protokołów. Wobec braku uwag poddał protokoły pod głosowanie. 

Przegłosowano:  

za – 4 (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 

W wyniku głosowania protokoły zostały przyjęte i skierowane do publikacji w BIP. 

 

Ad 2  

Przewodniczący komisji – powiedział, że przechodzimy do rozpatrzenia i zaopiniowania 

projektów uchwał na XLVI Sesję Rady Miejskiej Białogardu: 

Zaproponował, aby nie procedować następujących projektów uchwał tj. druk B, C i D, gdyż 

te projekty uchwał rozpatrzyły i opiniowały komisje merytoryczne.  

Powyższą propozycje członkowie zaakceptowali jednogłośnie.   

i) w sprawie projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na obszarze 

miasta Białogard – druk I, 

Przedstawił: Prezes RWiK Sp. z o.o. –  R. Słowik  

Uzasadnienie:  

Wnioskiem z dnia 28 marca 2022 r. Prokuratura Rejonowa w Białogardzie wystąpiła aby 

uchwałę numer 293/2021 Rady Miejskiej Białogardu z dnia 25 sierpnia 2021 r. w sprawie 

regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na obszarze miasta Białogard                      

w związku ze stwierdzeniem, że zapisy uchwały przekraczają upoważnienia ustawowe 

zawarte w ustawie z dnia 7 czerwca 2021 r. o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym 

odprowadzaniu ścieków. Wniosek został przekazany do RWiK Sp. z o. o. w Białogardzie, 

który zgodnie z art. 19 ust. 1 w/w ustawy opracował nowy regulamin.  Miasto przekazało 

swoje uwagi spółce. Wszystkie te uwagi zostały uwzględnione w nowym projekcie uchwały             

i zostały przedłożone Radzie Miejskiej Białogard w tej formie jaka powinna być wg 

Prokuratury Rejonowej w Białogardzie.  

Przewodniczący komisji – zapytał, czy są jakieś pytania, bądź uwagi, jeżeli nie ma to projekt 

uchwały poddaje pod głosowanie.  
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Głosy w dyskusji:  

Radny Sz. Jonko – zapytał, czy  w tym regulaminie jest taki dział jak reklamacje, jakie są 

prawa klienta wobec spółki. Zapytał, jak wygląda procedura załatwiania tych uwag, jakie są 

terminy, kiedy spółka zawiadamia klienta. Jakie klient dostaje w związku z tym bonifikaty. 

Prezes – odpowiedział, że generalnie nie ma bonifikat, bo to jest zawarte w umowie.  

Radny Sz. Jonko – zapytał, a dlaczego nie ma, jaki jest powód.  

Prezes – odpowiedział, że trzeba by było to wszystko wyliczyć, a następnie uruchomić całą 

procedurę fakturowania. 

Radny Sz. Jonko –  powiedział, że woda jest towarem, a klient zawiera umowę ze spółką              

i powinno być to uwzględnione i należycie załatwione.W regulaminie jest zapisany system 

reklamacji.  

Prezes – odpowiedział, że jeżeli klient udowodni, że z tego tytułu poniósł konkretne straty 

wówczas to zostanie przeanalizowane. Zostanie ta reklamacja uznana lub nie.  

Radny Sz. Jonko – powiedział, że skieruje zapytanie do Urząd Ochrony Interesów 

Konsumenta, czy postepowanie spółki nie jest postępowaniem monopolistycznym i jest 

zgodne z interesami klienta. Odpowiedź prześle Panu Prezesowi do wiadomości. Naszym 

obowiązkiem jako samorządowców spowodowanie, aby spółka działała normalnie.  

Przegłosowano:  

za – 3, przeciw – 0,  wstrzymało się – 1. Opinia pozytywna.  

a) zmieniająca uchwałę w sprawie planu sieci publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Miasto Białogard oraz granic obwodów publicznych szkół 

podstawowych mających siedzibę na obszarze miasta Białogard – druk A, 

Przedstawił: Sekretarz Miasta – P. Janowski 

Uzasadnienie: 

Zachodniopomorski Kuratora Oświaty w Szczecinie w dniu 21 kwietnia 2021 r. wydał 

pozytywną opinie o w/w projekcie uchwały. Uchwała ma charakter porządkujący i nie rodzi 

skutków finansowych.  

Przewodniczący komisji – zapytał, czy są jakieś pytania, bądź uwagi, jeżeli nie ma to projekt 

uchwały poddaje pod głosowanie. Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Przegłosowano:  

za – 4 (jednogłośnie). Opinia  pozytywna. 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

sześcioletniej Szkoły Podstawowej nr 3 im. Bolesława Krzywoustego w Białogardzie 

w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 3 im. Bolesława Krzywoustego w Białogardzie –

 druk B,  

Komisja nie procedowała w/w projektu uchwały.  

c) zmieniająca uchwałę w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

sześcioletniej Szkoły Podstawowej nr 4 im. Mikołaja Kopernika w Białogardzie 

w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 4 im. Mikołaja Kopernika w Białogardzie – 

druk C 

Komisja nie procedowała w/w projektu uchwały.  

d) zmieniająca uchwałę w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

sześcioletniej Szkoły Podstawowej nr 5 im. Władysława Broniewskiego 

w Białogardzie w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 5 im. Władysława 

Broniewskiego w Białogardzie – druk D, 

Komisja nie procedowała w/w projektu uchwały.  

e) w sprawie zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 

użytkowania nieruchomości – druk E, 

Przedstawił: Sekretarz Miasta – P. Janowski 
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Uzasadnienie: 

W  w/w projekcie uchwały wyznacza się zgodę na odstapenie przez Burmistrza od obowiązku 

przetargowego trybu zwarcia umowy z miejską instytucją  kultury – Centrum Kultury                     

i Spotkań Europejskich w Białogardzie umowy użytkowania na czas oznaczony dłuższy niż 3 

lata na czas nieoznaczony nieruchomości będącej własnością Miasta Białogard, położonej                

w Białogardzie przy ulicy Grunwaldzkiej 42. Obiekt jest przeznaczony doprowadzenia                   

w szczególności działalności w zakresie upowszechniania kultury.   

Przegłosowano:  

za – 4 (jednogłośnie). Opinia  pozytywna. 

f) w sprawie wyboru opiekuna Młodzieżowej Rady Miasta Białogard – druk F, 

Przedstawił: Sekretarz Miasta – P. Janowski 

Uzasadnienie:  

Zgodnie   z art. 5b ust., 14 ustawy o samorządzie  gminy wyboru opiekuna młodzieżowej rady 

gminy spośród kandydatów przez młodzieżową radę gminy dokonuje rada gminy. 

Młodzieżowa Rada Miasta Białogardu zgodnie z podjęta uchwałą w dniu 13 maja 2022 r. 

wnioskuje o powołanie opiekuna Młodzieżowej Rady Miasta Białogardu wskazuje jako 

kandydata na  opiekuna  Panią radną Martę Tarencką. W związku z powyższym przedkłada 

Radzie Miasta Białogardu powyższy projekt uchwały.  

Przegłosowano:  

za – 2, przeciw – 0, wstrzymało się – 2. Opinia pozytywna. 

g) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2022 – druk G, 

Przedstawiła: Skarbnik Miasta – I. Kubiak 

Uzasadnienie: 

Będą dwie zmiany. Pierwsza będzie dotyczyła dofinansowania funduszu BTBS Sp. z o.o.               

na budowę budynku mieszkalnego  przy ulicy Konopnickiej o kwotę 1.879.783,38 zł.  

Łącznie spółka otrzyma ze wszystkimi dofinansowaniami na to przedsięwzięcie kwotę 

9.267.783,38zł,  natomiast druga zmiana dotyczy przedsięwzięcia na cmentarzu komunalnym 

w Pięknienie – budowy kolumbarium . Projekt zakłada 48 miejsc na urny. Wartość inwestycji 

wraz z kosztem dokumentacji i nadzoru wyniesie 109.716,00 zł. Aby zrównoważyć budżet 

zostaną przesunięte wydatki na modernizacje budynku Urzędu Miasta, łącznie w kwocie 

1.250.000 zł.  

Przewodniczący komisji – zapytał, czy są jakieś pytania, bądź uwagi, jeżeli nie ma to projekt 

uchwały poddaje pod głosowanie.  

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Przegłosowano:  

za – 3, przeciw – 0,  wstrzymało się – 1. Opinia pozytywna. 

i) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2022-

2031 – druk H, 

Przedstawiła: Skarbnik Miasta – I. Kubiak 

Uzasadnienie: 

Dokonuje się zmian w zał. Nr 1 w tym projekcie będzie autopoprawka ,                                            

bo nie przedstawiliśmy zał. Nr 2  tam będzie też autopoprawka.  

Przewodniczący komisji – zapytał, czy są jakieś pytania, bądź uwagi, jeżeli nie ma to projekt 

uchwały poddaje pod głosowanie.  

Pytań i uwag nie zgłoszono 

Przegłosowano:  

za – 2, przeciw – 0, wstrzymało się – 1. Opinia pozytywna. 

 

Ad 3  
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Przewodniczący komisji – powiedział, że przechodzimy do pkt. sprawy różne. Zapytał, czy 

są jakieś pytania. W powyższym punkcie nie poruszono żadnych spraw. 

Ad 4 

Po wyczerpaniu porządku posiedzenie komisji zakończono o godzinie 1251. 

 

Protokołowała:                                                                         Przewodniczący Komisji 

D. Holczewska – Szydłowska                                               

                                                                                                     /-/ Mariusz Smoliński   


